
  

  

  

 

Na een aantal maanden afwezigheid zijn we blij u weer onze maandelijkse 

nieuwsbrief van CDA Nijkerk-Hoevelaken te kunnen toezenden. Op deze wijze 

houden we u als leden op de hoogte te houden van alles wat in onze afdeling 

gebeurt.  

 

René Windhouwer 

Voorzitter CDA Nijkerk-Hoevelaken 
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Schriftelijke vragen over woningen voor eigen inwoners 

 

Bij de gemeenteraadsverkiezingen was een van onze slogans 'betaalbare 

woningen voor onze inwoners'. Deze slogan schoot meteen weer door mijn 

hoofd toen ik las dat er een nieuwe huisvestingswet op komst is waarin 

gemeenten meer ruimte krijgen om huizen toe te wijzen aan eigen inwoners. 

Wat mij betreft is dit een goede zaak. Mensen die binding hebben met een 

bepaalde gemeente door bijvoorbeeld familie, kerk of sport horen wat mij betreft 

ook voorrang te krijgen, want iedereen heeft het recht om te wonen. Mensen die 

graag willen blijven wonen in het mooie Nijkerk, Hoevelaken of Nijkerkerveen 

omdat ze er verbinding mee hebben,hebben wat mij betreft des te meer recht 

op een woning in onze gemeente. 

Daarom heb ik namens de CDA-fractie schriftelijke vragen gesteld aan het 

college van B&W om de gemeente zich alvast voor te laten bereiden op de 

extra mogelijkheden tot het toewijzen van woningen. Om zo, als de wet ingaat 

meteen aan de slag te kunnen met de (extra) toewijzingen. 

De schriftelijke vragen zijn hier te vinden: 

shorturl.at/iNZ69 

  

Lukas Rakhorst 

  

  
 

Hondenbeleid 

Hondenpoep is al jaren een enorme ergernis voor veel inwoners, daarom neemt 

het CDA het hondenbeleid heel serieus. Ondanks dat de wethouder in 2021 

meerdere toezeggingen deed, waaronder de door het CDA aangedragen TOP-

teams (positieve handhaving), namen wij het voortouw om met de andere 

fracties het hondenbeleid van de agenda af te halen. 

  

Een belangrijke reden was dat het beleid weinig concreet was. Daarnaast 

hadden wij er geen vertrouwen in dat het weghalen van de uitlaatstroken ertoe 

zou leiden dat mensen de hondenpoep uit zichzelf zouden gaan opruimen. 

  

Deze maand werden aan de raad vier varianten voorgelegd, waarover de 

woordvoerders uitgebreid gesproken hebben. Alle varianten waren begroot 

http://shorturl.at/iNZ69?fbclid=IwAR1zTgpRyGjs3ahmEJWiB41T4zRg_MFrjbjwNiFz53XGji_MAXpQsMNa8ew


 

binnen het bedrag dat door hondenbelasting wordt binnengehaald. Variant 2 

werd door de gemeente als voorkeur benoemd: wederom de uitlaatstroken 

weghalen, iedereen ruimt overal op, 160 speciale afvalbakken en 10 omheinde 

hondenlosloopveldjes erbij. 

  

Het CDA koos voor variant vier. Hierbij blijven de groene uitlaatstroken 

bewaard, wordt er een aanzienlijk aantal van 105 hondenafvalbakken (met 

hondenzakjes) geplaatst en komen er vijf omheinde hondenlosloopgebieden. 

  

Verder hebben we de wethouder aangeraden de uitlaatstroken duidelijk te 

houden. Dus geen groene, rode en blauwe paaltjes meer, maar alleen groene 

voor de plaatsen waar niet opgeruimd hoeft te worden. 

  

Om ervoor te zorgen dat mensen echt de hondenpoep gaan opruimen hebben 

we ook gepleit voor goede communicatie en handhaving. De wethouder  heeft 

toegezegd dat er een plan komt hoe het nieuwe beleid naar onze inwoners 

gecommuniceerd gaat worden en hoe inwoners in hun eigen omgeving mee 

kunnen denken over waar de afvalbakken en uitlaatstroken komen. We hopen 

voor het einde van het jaar dit beleid goed te kunnen keuren, zodat we het 

nieuwe jaar van start gaan met minder ergernis wat betreft hondenpoep op de 

stoep! 

 

Pam van de Weijer - Feuerstein 

  

  
 

Schriftelijke vragen over de zorg 

 

Omdat we ons als fractie zorgen maken over de werkdruk van personeel in de 

zorg het komende najaar en de winterperiode, hebben we schriftelijke vragen 

gesteld aan het college. 

  

Hiermee vragen we of het college voorbereid is op een eventuele nieuwe golf 

van Corona- en/of griepbesmettingen als het personeelstekort in de zorg en de 

hoge werkdruk aanhouden. 

In de vorige herfst en winter raakte het zorgpersoneel langdurig overbelast en 

kon er niet voldaan worden aan de vraag naar zorg. We weten ook allemaal dat 



 

er grote tekorten zijn aan personeel. Als fractie maken we ons zorgen over de 

beschikbaarheid van het zorgpersoneel, zeker omdat veel inwoners van de 

gemeente Nijkerk afhankelijk zijn van zorg. 

  

We hebben daarbij gevraagd of er gesprekken met zorgorganisaties en 

stakeholders worden gevoerd over de psychosociale arbeidsbelasting van 

zorgpersoneel en hoe de gemeente kan helpen om zorginstellingen te ontlasten 

nu de werkdruk en de uitval van personeel groot is en in het najaar (mogelijk) 

weer toeneemt. 

Ook hebben we gevraagd of het college voorbereid is op een mogelijke golf van 

besmettingen om de gezondheid, dienstverlening en openbare orde (politie, 

handhaving) op peil te houden. 

  

Wij vragen van het college om vooruit te kijken, zodat we niet weer overvallen 

worden deze herfst en winter. 

 

Niels Morpey 

  

  
 

 



 

Held(en) van de maand oktober 

  

De helden van van de maand oktober zijn de vrijwillige medewerkers van de 

Rommelmarktwinkel in Hoevelaken. Het initiatief komt voort uit de 

Hervormde gemeente te Hoevelaken en is tijdelijk gevestigd in het 

voormalige pand van Timmer aan de Westerdorpsstraat. 

Het doel is geld in te zamelen voor de restauratie van de Dorpskerk. Of het 

nu gaat om huishoudelijke artikelen, schilderijen, boeken en platen, 

elektronische apparaten, computers, schoenen, schaatsen of kleding, alles 

wordt netjes gerepareerd, gerangschikt en opgeslagen, waardoor deze een 

'tweede leven' krijgen en er ook veel mensen met een kleine beurs iets 

kunnen aanschaffen. Dus naast het behoud van de mooie toren is het ook 

nog duurzaam en sociaal! 

 

De vrijwillige medewerkers van dit mooie initiatief willen we graag in het 

zonnetje zetten! 

  

  
 

  

 


